
Beste griffier, 

 

Hierbij mijn verzoek mbt het functioneren van voorzitters en wethouders/burgemeester. 

Afgelopen dinsdag stelde ik een vraag. Deze vraag is vooraf schriftelijk ingediend. Het betrof een 

vraag nav een brief die bij de wethouder bekend was. Hij gaf geen antwoord en zei dat hij zich niet 

had kunnen voorbereiden en daarbij verwees hij naar de griffie. 

Nu heb ik van te voren contact gehad hierover met de commissiegriffier. Nav dat gesprek heb ik 1 

vraag van de 3 laten vervallen. Deze komt ook vanavond niet aan de orde.  

De andere twee vragen waren dus definitief ingediend en op tijd en had de wethouder kunnen en 

moeten voorbereiden. Het valt mij op dat deze wethouder amper vragen weet te beantwoorden en 

standaard terugkomt met het antwoord: u overvraagt mij, ik kijk het na, ik kom erop terug enz. 

 

Dat is op een goed moment, na 5 jaar wel een beetje ongeloofwaardig aan het worden en deze 

wethouder doet niet eens meer een poging zijn onwil en onkunde te verbergen. Ik vind het 

onacceptabel. Van de kant van de voorzitters verwacht ik een meer actieve en ondersteunende rol. 

Een voorzitter kan in dit soort situaties wel tegen een wethouder zeggen dat het niet de bedoeling is 

dat hij voor de vragen vanuit de commissie wegloopt. Dat hij te gast is bij de commissie en dat hij 

respect moet tonen. Op deze manier is het vragenhalfuur een aanfluiting. 

Dit is niet de eerste keer dat ik dit meemaak en in het verleden waren er voorzitters die streng maar 

rechtvaardig de normen van het debat hoog in het vaandel hielden en een wethouder maanden te 

antwoorden. 

Die houding is totaal verdwenen. 

 

Ik zag ook gisterenavond weer een droevige voorstelling van een wethouder die absoluut geen raad 

wist met vragen, die de commissie te elfder ure en onvolledig informeerde. Op die manier wordt een 

commissievergadering een lachertje.  

Het feit dat stukken niet op tijd worden toegestuurd, commissieleden worden overvallen, vind ik ook 

beneden elk niveau. 

 

Het kan zo niet langer. Ik wil meer niveau van de kant van de wethouders, maar ook van de 

burgemeester. Indien ik een vraag stel aan de burgemeester tijdens een raadsvergadering, dan is het 

niet de bedoeling dat wethouder Heijink achter het katheder gaat staan. Dan wil ik de burgemeester 

horen. 

 

De voorzitters in het algemeen dienen niet een zo onderdanige houding aan te nemen en hun 

handen in de lucht te gooien als het niveau zo bedroevend laag en respectloos is. De voorzitters 

dienen erop toe te zien dat stukken op tijd worden aangeleverd. Dat was gisterenavond bepaald niet 

het geval. 

 



Graag zie ik dat deze mail wordt ingebracht in de agendacommissie maar ook in het presidium en dat 

deze mail op de lijst van ingekomen stukken wordt geplaatst als mail die voor de complete raad is 

bestemd. Dit moeten we ons allemaal aantrekken. 

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 


